
8. Medlemsforslag om forløbet vedr. Lykkebo Skoles gymnastiksal (2008-104767)
Udvalget skal drøfte medlemsforslaget om forløbet af sagen vedr. Lykkebo Skoles nedbrændte 
gymnastiksal.

MEDLEMSFORSLAG

Kasper Johansen har i mail af 27. august 2008 anmodet om en drøftelse på BUU-mødet 
af forløbet af sagen vedr. Lykkebo Skoles nedbrændte gymnastiksal.

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning i mødet den 3. september 2008
Sagen blev udsat.

Motivation:

Der er en gåde for mig, hvorfor der gik et helt år, før der lå en sag til BUU på denne sag. Er det 
normal praksis ved sådanne sager, eller er der en praksis. Sagsmængden er så stor at det åbenbart 
kan ske, at en sådan sag "glemmes" i systemet og det er ikke klart hvordan eller hvem der skal føre 
den videre.

bilag
1. Notat om sagsforløb

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 17.09.2008

Sagen blev drøftet.




